
Zápis č. 9/2024 ze zasedání AS PedF UK ze dne 21. 5. 2024 

UKPedF/287410/2024 

 

Přítomni: N. Vondrová, R. Listíková, K. Mašková, J. Stará, J. Štípek, K. Mikule, P. Procházka, 

L. Jakubcová Hajdušková, V. Vohlídková, A. Nejedlý, L. Neumann, A. Talafous, L. Květoňová, 

K. Uličná, M. Linková 

 

Nepřítomni: M. Lázňovský, J. Michal, P. Chalupský, Z. Svobodová, D. Greger, L. Lejbl, J. 

Gregorová, L. Ešpandrová, K. Uličná, M., Lázňovský, P. Mráček 

 

Hosté: A. Kucharská, A. Jančařík, M. Nedělka, I. Kočová, V. Teodoridis, P. Nečasová, J. 

Jiřičková 

 

Program: 

1. Schválení programu 

2. Administrativa  

3. Rozpočet na rok 2024 

4. Výroční zpráva za rok 2023 

5. Dílčí změna Řádu přijímacího řízení pro uchazeče UK, Dílčí změna Přílohy č. 2 Statutu 

UK; dílčí změna Řádu přijímacího řízení pro uchazeče UK; dílčí změna Přílohy č. 2 Statutu 

UK (Poplatky spojené se studiem) 
6. Cena Arnošta z Pardubic 

7. Různé 

 

1. Schválení programu 

 

V. Vohlídková žádá o vyškrtnutí projednávání Rozpočtu za rok 2024 z důvodu pozdního dodání 

dokumentu všem senátorům. Dokument byl včas zaslán tajemnicí I. Kočovou předsedkyni 

senátu a předsedovi ekonomické komise, ale ne všem senátorům  

N. Vondrová se omlouvá, že přehlédla, že dokument nebyl zaslán celému senátu, a vysvětluje, 

že návrh rozpočtu byl zaslán ekonomické komisi, která ho řádně projednala a neměla k němu 

připomínky. Po krátké diskusi N. Vondrová dává hlasovat o programu zasedání bez bodu 3. 

 

AS PedF UK schvaluje program v předloženém znění bez výše uvedeného bodu 3 (13-0-0). 

2. Administrativa  

 

AS PedF UK schvaluje zápis č. 8/2024 v předloženém znění. (14-0-0) 

 

3. Výroční zpráva za rok 2023 

 

V. Vohlídková: 

• děkuje a oceňuje rozvoj funkce studentských tutorů, 

• připomínkuje tabulku na str. 11, hodnocení výuky studenty, kde je uváděno, kolik 

studentů hodnotí v celých číslech. Navrhuje uvádět počet hodnocení v procentech. 

N. Vondrová upozorňuje, že ve zprávě chybí jeden projekt Horizon 2020 KMDM. 

 

AS PedF UK schvaluje výroční zprávu za rok 2023. (14-0-0) 

 



4. Dílčí změna Řádu přijímacího řízení pro uchazeče UK, Dílčí změna Přílohy č. 2 

Statutu UK; dílčí změna Řádu přijímacího řízení pro uchazeče UK; dílčí změna 

Přílohy č. 2 Statutu UK (Poplatky spojené se studiem) 
 

K návrhům změn nebyly připomínky. AS PedF UK bere všechny výše uvedené dílčí změny na 

vědomí. 

 
5. Cena Arnošta z Pardubic 

 

Nikdo z přítomných nemá na cenu návrh. 

 

6. Různé 

 

V tomto bodě bylo projednáno několik témat: 

 

• A. Kucharská informuje, že budou zaslány změny v akreditacích pro KPPP a opravený spis 

pro doktorské studium KAMV.  

 

• M. Nedělka zve senátory na akci 23.5., v rámci které chce FF UK vyjádřit díky fakultám, 

které FF nabídly podporu v souvislosti s prosincovými událostmi. 

 

• A. Jančařík přítomným představuje návrh základního rozdělení financí programu 

Cooperatio a navrhuje, aby ho AS PedF UK schválil na dva roky. N. Vondrová upozorňuje, 

že toto rozdělení bylo navrženo a schváleno Komisí pro vědu, DS a internacionalizaci AS, 

a tedy toto schválení podporuje. Ukázalo se, že částky se meziročně příliš nemění, tak se 

také připojuje k tomu, aby bylo rozdělení schváleno na dva roky.  

V. Vohlídková se ptá, zda je funkce děkana slučitelná s funkcí koordinátora vědní oblasti 

Cooperatio (A. Jančařík je koordinátorem vědní oblasti oborové didaktiky). A. Jančařík 

odpovídá, že to slučitelné není a že v současné době probíhá schvalování nové 

koordinátorky a nové zástupkyně koordinátorky vědeckými radami dotčených fakult.  

AS PedF UK schvaluje Základní rozdělení financí programu Cooperatio na rok 2024. (15-0-0) 

AS PedF UK schvaluje toto rozdělení na dobu dvou let. (13-0-2) 

 

• N. Vondrová připomíná inauguraci děkana 9.7., na kterou je zapotřebí sehnat moderátora. 

K. Mikule se o zajištění moderátora pokusí. Členové AS jsou na tuto akci zváni i „do taláru“. 

• V. Vohlídková informuje o zasedáních:  

o Ekonomické komise týž den,  

o zasedání AS UK v pátek 24.5., 

o zasedání Sociální komise, kde byly projednávány akademické poradny a nízká 

kapacita oboru Psychologie. 

• Dále V. Vohlídková vznáší návrh na zavedení společného úložiště v MS Teams pro AS PedF 

UK, ve kterém by byly dostupné všechny dokumenty k projednání přehledně na jednom 

místě. Senátoři tento návrh podporují. Komise pro digitalizaci a technologie se založení 

úložiště ujme. 

 

 

V Praze, dne 21. 5. 2024 

Zapsala: Světlana Fleischmannová 

Vidovala: Naďa Vondrová 


